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         Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 18 juli 2023
    Onderwerp: raadsvoorstel uitgangspunten voor afval(inzamel)beleidsplan
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Bijgaand treft u het raadsvoorstel ‘Uitgangspunten voor 
afval(inzamel)beleidsplan’ aan. Het college hecht er aan u d.m.v. dit 
begeleidende schrijven te informeren over het proces dat in 
gezamenlijkheid met de inwoners en de raad wordt doorlopen om te komen 
tot nieuw afval(inzamel)beleid voor Hoogeveen. 

Waarom nieuw afval(inzamel)beleid?
Zoals reeds eerder met u gedeeld heeft gemeente Hoogeveen sinds 2015 
geen uitgewerkt afvalbeleidsplan meer, maar worden ondanks de landelijke 
doelstellingen die in Nederland gelden, waaronder de landelijke VANG-
doelstellingen, die steeds ambitieuzer worden, gehanteerd als 
uitgangspunten voor het beleid. Echter om deze doelstellingen te realiseren 
is een samenhangende strategie nodig. Gecombineerd met het feit dat er 
nog een taakstelling gerealiseerd dient te worden op het taakveld afval 
o.b.v. het rapport ‘Op weg naar een schone lei voor Hoogeveen, heeft dit 
geresulteerd in het starten van het proces om te komen tot een nieuw 
afval(inzamel)beleidsplan. 

Inhoudelijk proces
Eind 2022 heeft het college een procesvoorstel met de gemeenteraad 
gedeeld. Dit procesvoorstel is volledigheidshalve bij het raadsvoorstel 
gevoegd. Hierin staan de te nemen stappen met daaraan een planning 
gekoppeld. Conform dit voorstel heeft eind maart 2023 een 
themabijeenkomst voor raadsleden plaatsgevonden bij Attero te Wijster. 
Gedurende deze themabijeenkomst hebben afvalverwerker Attero en 
brancheorganisatie NVRD hun kennis en ervaringen gedeeld op het gebied 
van afval en grondstoffen. De themabijeenkomst is afgesloten met een 
raadpleging d.m.v. MentiMeter, een digitale tool om a.d.h.v. stellingen met 
de aanwezigen een gesprek te kunnen voeren o.b.v. de gegeven 
antwoorden. Vanwege de extra benodigde voorbereidingstijd van de 
inwonersenquête en de beschikbare mogelijkheden voor het agenderen van 
dit voorstel wordt enigszins uitgelopen op de in het procesvoorstel 
geschetste planning.

Raadsvoorstel en uitgangspuntennotitie
Voor het college is het proces, waarbij de raad op verschillende momenten 
met verschillende doelen wordt geïnformeerd en bij het proces wordt 
betrokken, een relatief nieuwe werkwijze. De intentie van het college is om 
de gemeenteraad met de stukken die voorliggen in haar kaderstellende rol 
te faciliteren. Het college beoogt door middel van de uitgangspuntennotitie 
in gezamenlijkheid met de gehele gemeenteraad een open gesprek te 
kunnen voeren over welke uitgangspunten gehanteerd zouden moeten 
worden voor de uit te werken scenario’s binnen het concept 
afval(inzamel)beleidsplan. 
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Klankbordgroep Area
We nemen de klankbordgroep Area mee in het proces om te komen tot een 
nieuw afval(inzamel)beleidsplan. Met de klankbordgroep Area zal na de 
zomer de uitgangspuntennotitie ook worden besproken.   

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


